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Het college legt een sluitende ontwerpbegroting voor met veel nieuwe uitgaven. Wat bij 

die nieuwe uitgaven opvalt, is dat er wéér meer formatie plaatsen bijkomen.  

 

Het college toont zich heel tevreden over deze ontwerpbegroting. De grotere financiële 

ruimte wordt echter niet mogelijk gemaakt door slimme maatregelen van het college, 

maar voornamelijk door de grote bedragen die de gemeente nu nog krijgt uit het 

gemeentefonds. Bovendien haalt het college geld voor eenmalige of tijdelijke uitgaven 

uit de algemene reserve. Het lijkt of het geld niet op kan.  

In Nederland is nu al de zorg over een grote daling van de uitkering uit het 

gemeentefonds in 2026. Ook is het niet uitgesloten dat het rijk in 2025 of zelfs al 

volgend jaar gaat bezuinigen. Het college houdt hier in deze ontwerpbegroting geen 

rekening mee. Na ons de zondvloed! En als er dan bezuinigd moet worden, gaat het mes 

weer in de voorzieningen voor de inwoners.  

Het college vraagt om veel geld te reserveren voor diverse prioriteiten in deze 

ontwerpbegroting en geeft er gelijk een winstwaarschuwing bij: “Als niet alle seinen op 

groen staan, zal het niet lukken om alles te realiseren”. Waarom worden er geen 

realistische en haalbare doelen gesteld?  

Zo kunnen we als gemeentebestuur toch niet werken! Wij willen realistische plannen en 

alleen daarvoor krediet geven aan het college. Het college is zich nu al aan het indekken 

voor alles wat het niet waar gaat maken het komend jaar. 

Het CDA wil de inwoners niet belasten voor onrealistische plannen.  

In de ontwerpbegroting is voor de prioriteiten en vervangingsinvesteringen rekening 

gehouden met rentepercentage van 0,8. Maar de gemeente moet voor nieuwe 

langlopende leningen op dit moment rond de 4% rente betalen. Hoe realistisch is dit? 

Wij vinden dat de raad meer sturing moet kunnen geven aan het economisch beleid.  

In de ontwerpbegroting staat: dat de maakindustrie een prominente plaats moet krijgen. 

Het binnenhalen van grote logistieke bedrijven wordt niet genoemd en is ook nooit een 

speerpunt geweest. Toch is dat precies wat er in de afgelopen jaren is gebeurd. Het 

belang van de keuzes op economisch gebied en de gevolgen daarvan voor de toekomst 

zijn te groot om dit buiten de raad te houden.  
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Het college stelt; ’We nemen onze verantwoordelijkheid voor de regio, want we moeten 

anticiperen op de groei uit de regio Eindhoven’’ Wat ons betreft moet de focus liggen op 

het inrichten en faciliteren van voorzieningen en huizen voor onze inwoners. Zoals het 

meewerken en faciliteren van vestiging van huisartsen, tandartsen en andere praktijken 

in de zorg. Zoals verwoord in motie van Weert Lokaal. 

Daarentegen lijkt de focus juist te liggen op vergroting van de herkenbaarheid buiten 

Weert, onder andere door middel van de Närrische Kulturstadt van Europa. De vraag is 

alleen wat het college eraan doet om de Weerter identiteit binnen de gemeentegrenzen 

te behouden. Het is wat ons betreft niet uit te leggen dat een eenmalig feest voor de 

Vastelaovendj een subsidie ontvangt van € 45.000,00, terwijl onze eigen Weerter 

vastelaovendj verenigingen het nakijken hebben. Nogmaals; wat is belangrijker? Het 

behouden van het Weerter cultureel erfgoed of het creëren van naam buiten Weert?  

GEWOON DOEN! 

De raad heeft tijdens de behandeling van de Kadernota een motie aangenomen, die het 

college opdraagt om aan de slag te gaan met het opstellen van 

wijkontwikkelingsplannen en om daarmee met voorrang te beginnen voor de wijken 

Groenewoud, Fatima en Oda. Hiervan staat helemaal niets opgenomen in de begroting 

voor 2024. En voor Groenwoud pas in 2025.  

De raad heeft bij de vaststelling van de kadernota ook een motie over wijkgericht werken 

aangenomen. Daarover vermeldt de begroting helemaal niets. Het college doet er niets 

mee. Waarom niet? Graag een verklaring hiervoor. 

Ga aan de slag met wijkteams en wijk-coördinatoren. Ga werken in de wijken, niet in de 

veilige thuishaven het gemeentehuis! Dat is participatie, ga in gesprek en luister niet 

alleen naar wat inwoners aan inbreng hebben, maar doe er uw voordeel mee.  

Het huidige subsidie stelsel is in 2017 vastgesteld. De bedragen zijn sinds die tijd niet 

geïndexeerd. Ons voorstel is om de subsidies te indexeren met 25% gelijk aan het 

consumenten prijs index cijfer van het jaar 2017 tot nu. 

Wat opvalt in de conceptbegroting is vermelding dat de wachtlijsten in de WMO en de 

servicetermijnen blijkbaar niet behaald worden. Dat is zorgwekkend, hoe kan dit?  

Hetzelfde geldt voor het dienstverleningsniveau toegang sociaal domein. Wat is er 

veranderd?  
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WEERT DOET! 

Dat het college voorstelt om wandelroutes uit te breiden juichen we toe. We vragen 

nadrukkelijk om bij de realisatie en uitbreiding van de nieuwe routes dit in 

samenwerking te doen met relevante verenigingen, de bewoners en huidige gebruikers 

van het gebied. Ze weten namelijk vaak waar de mooiste wandelpaden liggen.  

Het college geeft aan dat er in 2023 een plan wordt opgesteld voor verbetering en 

uitbreiding recreatieve fietsroutes. Is dit gereed? 

De onderhoudsstaat van diverse fietspaden en recreatieve fietspaden is niet goed. Het 

opknappen en zodanig verbreden van deze fietspaden is een goede zaak.  

We roepen het college op om alle recreatieve fietsroutes en reguliere onderhanden te 

nemen als blijkt dat dit noodzakelijk is.  

We steken liever het geld hierin, dan voor een bedrag van € 900.000, - in drie jaar 

versneld alle PL-lampen, lichtmasten en verkeersregelinstallaties vervangen. Dit is, voor 

zover nog bruikbaar, kapitaalvernietiging en creëert onnodige milieubelasting.  

Wanneer komt er een concreet voorstel over de Stadsrandzone Weert Zuid? Gister lazen 

we over het plan om hier 140 bomen te planten, maar mogen we nog meer verwachten 

en op welke termijn? 

 

LASTEN OMLAAG! 

Wij willen dat de OZB niet geïndexeerd wordt in 2024. 

 

GEWOON WEERT! 

 

 

Namens CDA Weert  

Peter Mols 


